
بدون عنوان

شماره پرسش: ۳۱۶۵۲

تاریخ ارسال پرسش: ۰۵:۵۲:۵۷ ۱۴۰۰/۶/۲۲

متن پرسش

سلام بر استاد طاهرزاده: تقریبا دارم به این نتیجه میرسم که هر چه اصلاح طلبان افاضه می فرمایند

عکسش به صلاح مملکت است با حضور در سوریه بعضا مخالف بودند و حال میخواهند ما را به

باتلاق افغانستان بیفکنند. حقیر سابق ها به فضای فکری اصلاح طلبان نزدیک بودم ولی هیچ وقت

فکر نمی کردم اینقدر در پازل دشمن بازی کنند. باری توافق اخیر با گروسی اصلاح طلبان را به وجد

آورده و این مرا نگران کرده است چیزی بگود که آرام شویم و الا شاید، باید سر را به دیوار بکوبم از

دست این دولت انقلابی.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ظاهراً مطالب بسیار مبهم است. خود همان آقا هم در این حدّ که دوربینها

حذف نشوند، خوشحال بود، و نه آنکه دادههای دوربینها را به آژانس تحویل دهند. موفق باشید


